
Делегат Крунослав Врдољак поставио је два питања Савјету министара БиХ: 

Прво питање гласи: 

„Више пута до сада је постављано питање о томе каквим међудржавним односом је 

регулисано питање хидроакумулације Бушко блато. 

 Одговори су, осим неких нетачних података, указивали да нема никаквих 

уговора или других аката између БиХ и Републике Хрватске којима се регулише тај 

однос. 

 Да ли је од почетка мандата до данас Савјет министара покушао да разговара с 

надлежнима у Хрватској с циљем отварања тог проблема и почетка његовог 

рјешавања?''  

Друго питање упућено такође Савјету министара БиХ гласи: 

„Република Хрватска је гранични прелаз Каменско затворила за превоз све робе од 01. 

04. 2014. године до 01. 06. 2014. године, а ради реконструкције, односно изградње 

објекта за рад царинских служби. Радови се изводе на простору који је потпуно ван 

објеката и путне мреже који су до сада служили за нормално одвијање робног промета, 

те према томе нема никаквог разлога да се он обустави. 

 Предлажем Савјету министара да посредством Управе за индиректно 

опорезивање и надлежног министарства покуша договорити с надлежним тијелима 

Републике Хрватске отварање тог граничног прелаза за робни промет јер превозници и 

шпедитери дневно губе значајна средства. 

 Интервенција би, наравно, морала услиједити веома хитно.“ 

 

 


